
PROTOKÓŁ NR 16/2020

Wspólne posiedzenie następujących Komisji Rady Gminy Dąbrówka:
- Komisja Zdrowia, Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego,
- Komisja Rozwoju i Gospodarki Mieniem Komunalnym,
- Komisja Skarg, Wniosków i Petycji,
- Komisja Oświaty, Kultury i Sportu,
- Komisja Budżetowo- Finansowa,
- Komisja Gospodarcza,
- Komisja Rewizyjna.
Wspólne posiedzenie Komisji odbyło się dnia 17 stycznia 2020 r. w Urzędzie Gminy 
Dąbrówka i trwało od godz. 16—  - 20—.

W posiedzeniu udział wzięli:
Radni Gminy Dąbrówka: lista obecności w załączeniu do protokołu, 

oraz:
- Dorota Wróbel - Zastępca Wójta Gminy,
- Agnieszka Adam- Skarbnik.

Przebieg posiedzenia komisji

Ad. 1 Wspólne posiedzenie komisji otworzyła oraz poprowadziła Pani Agnieszka Gryglas 
oraz przedstawiła następujący porządek obrad:

Tematem posiedzenia komisji było:
1. Otwarcie posiedzenia;
2. Szukanie oszczędności w projekcie budżetu na 2020 rok;
3. Sprawy bieżące;
4. Zamknięcie posiedzenia.

Ad. 2 Szukanie oszczędności w projekcie budżetu na 2020 rok.

Na wstępie Pani Agnieszka Gryglas poinformowała iż w dniu dzisiejszym wpłynęła skarga 
złożona przez Radnego Panna Piotr Beredę która została zadekretowana do Wójta Gminy 
Dąbrówka oraz do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Dąbrówka. Kolejne 
pismo wpłynęło od mieszkańców Kowalichy w sprawie utwardzenia drogi gminnej- pismo 
zadekretowano do Komisji Gospodarczej Rady Gminy Dąbrówka.

Pan Andrzej Rosa opuścił wspólne posiedzenie komisji o godzinie 17:32.
Pan Sławomir Rosa opuścił wspólne posiedzenie komisji o godzinie 17:55.

W dalszej kolejności komisja szukała oszczędności w projekcie budżetu na 2020 rok 
omawiając wnioski ze swoich posiedzeń komisji i wskazała następujące zmiany:

• 60004 Lokalny transport zbiorowy z kwoty 150 000,00 zł zdjęto kwotę 60 000,00 zł,
• 90015 Wydatki bieżące Konserwacja oświetlenia z kwoty 60 000,00 zł zdejmujemy 

kwotę 30 000,00 zł;
• 75404 Wpłaty na państwowy fundusz celowy(ponadnormatyM>ne służby) zdejmujemy 

kwotę 10 000,00 zł;
• 90095 Wydatki inwestycyjne zakuy i montaż agregatu prądotwórczego- przeznaczamy kwotę 

15 000,00zł- zdejmujemy 85 000,00 zł,



• 75075 Promocja jednostek samorządu Wydatki bieżące- Reklama w albumach i 
biuletynach- zdejmujemy 10 000,00 zl;

• 90015 Wydatki bieżące Instalacja nowych punktów świetlnych- z kwoty 54 000,00 zł 
zdejmujemy 20 000,00 zl;

• 75075 Wydatki bieżące z kwoty 80 100,00 zł zdejmujemy kwotę 10 000,00 zł.

3.Sprawy bieżące.

W sprawach bieżących Pani Agnieszka Adam poruszyła temat roznoszenia nakazów 
podatkowych przez sołtysów. Zaproponowano kwotę 5 zł od rozniesionego jednego nakazu 
podatkowego.

Ad. 4 Zamkniecie posiedzenia
Po wyczerpani powyższego porządku zamknięcia posiedzenia dokonała Prowadząca, 
dziękując obecnym za udział.

Na tym protokół zakończono.
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